

Protokoll - Styremøte oktober 2024

Dato: 22.10.2024 18:00

Sted: Skansen

Deltagere:

- Chris Thomas Skogli
- Aagot Opheim
- Anja Diez
- Isabelle Sande
- Olav-Magnar Nes
- Ulf Bjørnar Stordalmo
- Hans Helmer Sæternes
- Siri Hanset Monsø - *ikke til stede*

Styret er dermed beslutningsdyktig.

Sak 24/8/1

Godkjenning av innkalling og saksliste

Vedtak

Innkalling og saksliste enstemmig vedtatt.

Sak 24/8/2

Oppfølging tidligere vedtak

1. Organisering av søndagspadling

- Henge opp informasjon i gangen. (Ulf)
- Legge ut på hjemmesiden (Chris T)
- Sende ut informasjon til medlemmene (Chris T)

2. Rapport om uønsket hendelse

- Gjennomgang av tekst som skal legges ut. (Aagot)
- Legge ut på hjemmesiden (Chris T)

3. Kjøregodtgjørelse

- Lagt ut på ttk.no, også på hovedmeny

Sak 24/8/3

Orientering til styret om hva som har blitt gjort siden forrige styremøte

Bryggesaken på Skansen

Har vært i møte med Idrettsrådet, klubbene, Trondheim kommune og Trondheim Havn for å se om vi kan finne en løsning. Idrettsrådet vil ta styring angående videre møter med Trondheim Havn. Ingenting bestemt enda.

Neste steg er å lage en beskrivelse av funksjonelle krav til brygge. Se egen sak.

Sak 24/8/4

Oppdatering på økonomi

Oppdatering på økonomisk situasjon i klubben per 30.09.

Sak 24/8/5

Leif Tofte - Et padleliv

Arv fra Astrid. Hvordan tar vi dette videre?

Svar: Arkiveres i styremappene. Chris Thomas hører med Hilde Domaas om hun ønsker å fullføre prosjektet og lage en tekst som vi kan legge ut på TKK.no.

Sak 24/8/6

Brygge

Styret diskuterer funksjonelle krav til kajakkbrygge.

Tidligere brygge var veldig bra, spesielt på alle organiserte turer med flere deltakere, da dagens brygge kun har kapasitet til 1 og 1.

- Parkering i nærheten
- Markert med utsett kajakk / roklubb
- Mulighet for utsett for personer med nedsatt funksjon (installasjon på enden av brygga)
- Mulighet til å sette ut kajakk på begge sider.
- Minimum 2 meter bredde og 12 meter lang (to kajakkklengder)

Sak 24/8/7

Rabattavtaler

Vi har avtale med Padlespesialisten og vil signere en ny avtale med VPG. Hvordan kan vi synliggjøre disse avtalene bedre og vise at vi er et godt "sponsorobjekt"?

- Vi starter med å legge ut logoene på nettsiden og linke til informasjon om rabatter.

Sak 24/8/8

Krabbeklo

Saken er unntatt offentlighet.

Sak 24/8/9

Eventuelt

HMS-plan: Ulf jobber fortsatt med dette. Neste steg er å få snakket med grensjefene.

Medlemsmøte: Vi ønsker et medlemsmøte med klubbturen som tema. Dette blir sannsynligvis først i januar / februar. (Ansvar: Aagot)